
     

STYRELSEMÖTE I FÖRENINGEN VANSJÖ-NORDSJÖ VÄL 
den 31 januari 2016 hos Yngve Melin, Tega. 
 
Närvarande: Staffan Lund (SL), Hillevi Bohlin (HB), Yngve Melin (YM) Madeleine Wadstrand (MW), Bo 
Käck (BK), Tom Runeklev (TR), Hans Lindström (HL) samt Lars Adolfsson (LA) 

 
1) Staffan hälsar styrelsen välkommen och öppnar mötet.  
 
2) Styrelsen godkänner föregående protokoll. 
 
3) Inbetalning av medlemsavgifter 

MW meddelade att till mötet har 132 personer/fastigheter betalat medlemsavgift till föreningen, vilket är ca 
20 färre än förra året. Kan fortfarande komma flera inbetalningar. 

Beslut: Påminnelse mailas ut till de som ännu inte betalat jämfört med fjolåret. 

Beslut: En informationsskrift tas fram där det bl.a. framgår vad medlemsavgifterna används till. MW 
kontaktar Lars-Olof Larsson och Jonas Weisglass för att få hjälp med detta. Förslag till nästa styrelsemöte. 

 
4) Interimsstyrelsens kontakter om regleringen 
YM meddelade att arbete pågår att ta fram ett dokument som ska delas ut till berörda fastigheter i 
vattenregleringssamfälligheten. 

Beslut: YM och Börje Åstrand fortsätter arbetet med dokumentet. 

 
5) Fortsatt samarbete med Heby kommun om större EU ansökan 

Eftersom Per Möller, Heby kommun, inte kunde närvara på mötet så ska punkten tas upp på nästa 
styrelsemöte. 
 
6) Övriga frågor 

- SL, HB och YM var i kontakt med Peter Eriksson, Molnebo gård 18 januari. Fortsatt kontakt 
kommer att ske. 

- TR berättade att det ska hållas ett informationsmöte under maj månad där TR och Johan Åberg ska 



informera berörda klippare. 

- YM ska kontakta Heby kommun och jägare i området för att eventuellt få till stånd skyddsjakt av 
kanadagås.  

 

Nästa styrelsemöte är 13/3  2016 hos Staffan Lund, By (mötet senare flyttat till den 8 maj) 

 

Vid pennan, 

Lars Adolfsson 
 

 


